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Frammøtte medlemmer Parti Rolle 

Jarle Skeidsvoll KRF Ordførar 

Annbjørg Bysheim Herland KRF Medlem 

Kari Laurhammer Mjøs KRF Medlem 

Audun Mosevoll KRF Medlem 

Mortensen, Alf Terje FRP Varaordførar 

Kim Andre Hartveit FRP Medlem 

Ragnar Tyssebotn FRP Medlem 

Hildegunn Mo FRP Medlem 

Einar Skjerping FRP Medlem 

Johannes Bysheim AP Medlem 

Torunn Åsheim  AP Medlem 

Robert Eikeland AP Medlem 

Øyvind Litland AP Medlem 

Tone Mjelde Uavh Medlem 

Rita Aud Tveiten AP Medlem 

Andrea Hartveit AP Medlem 

Jørgen Varden AP Medlem 

Ingemar Tepstad H Medlem 

Atle Solberg H Medlem 

Berit Moslett Borge H Medlem 

Hjalti Heimir Gislason H Medlem 

Johannes Haugland SP Medlem 

Lars Fjeldstad SP Medlem 

Jon Flydal Blichfeldt MDG Medlem 

Silje Midtbø Vevle MDG Medlem 

Kjersti Ingolvsdotter 
Vevatne 

V Medlem 

  
  

Forfall meldt frå  medlem Parti Rolle 

Sigmund Faugstad FRP Medlem 



 

 

  

Frammøtte varamedlemmer Parti Erstatter medlem 

Eldbjørg Ryste Hølleland KRF Kari Mjøs i sak 028/19 

Siren Tyssebotn FRP Sigmund Faugstad 

Åshild Rød V Kjersti Vevatne i sak 022/19 

  
Følgjande frå administrasjonen møtte: Rådmannen og utvalssekretæren.  
  
   

Sakliste 

Saknr Tittel 
        

018/19 Godkjenning av innkalling og sakliste 

019/19 Godkjenning av møtebok 

021/19 Kommuneplanen sin samfunnsdel 2019-2030 

022/19 1.GONGS HANDSAMING AV DETALJREGULERING HOLMANE NÆRING-FOTLANDSVÅG 
PLANID 12532013004 

023/19 Politisk avklaring. Detaljregulering, Kvernskarhaugen, Fotlandsvåg 

024/19 Utviding av IKT Nordhordland kommunalt oppgåvefellesskap - samarbeidsavtale, 
kommunelova § 19 

025/19 Strategi for tilsyn etter plan- og bygningslova 2019-2021 

026/19 Forskrift om feie- og tilsynstenester, Osterøy kommune, Hordaland 

027/19 Saksframlegg prioriteringsliste 2019 - Tilskot til lokale kulturarena 

028/19 Mjøsvågen Landhandleri AS - Søknad om skjenkeløyve for alkohol gruppe 1 og 2 

  

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Kulturprisen 2018  

I starten av møtet vart Kulturprisen for 2018 delt ut til Linda Skjerping for hennar langvarige innsats i 

toradarmiljøet på Osterøy.  

 

Demensvenleg Osterøy  

Ingvild T. Hansen, aktivitetskoordinator for prosjektet Et mer demensvennlig samfunn orienterte om 

prosjektet før ho signerte samarbeidsavtalen saman med ordføraren.  

 

 

Orientering ved ordførar  

Orføraren orienterte kort om nokre av aktivitetane og prosjektene han vore involvert i den siste tida:  

- EuroMAB i Dublin, konferanse for verdens biosfæreområder under UNESCO 

- Ordførarkonferansen sentralt 

- Fornybarkonferansen: Mobilisering for grøn verdiskaping 

- Årsmøte for nettverket for fjord- og kystkommunar 



 

 

- Konferanse om prosessen for demokrati- og samfunnsdelen i kommuneplanen, i regi av KS  

- Eigarmøte med BIR 

- Kulturfest i Osterøyhallen 

- Forhandlingsutvalet med Sjømat Norge   

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

018/19: Godkjenning av innkalling og sakliste 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Innkalling og sakliste vert godkjent. 

   

   

Det vart varsla nokre spørsmål og saker til slutten av møtet.  

--------------------------------------------------- 

Det var elles ikkje merknader til innkalling og sakliste.  

 

HS - 018/19 VEDTAK: 

Innkalling og sakliste vert godkjent. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

019/19: Godkjenning av møtebok 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Møteprotokoll frå 27.03.19  vert godkjend. 

   

   

28.05.2019 HERADSSTYRET 

Det var ikkje merknader til utsend møteprotokoll frå 27.03.19. 
 

HS - 019/19 VEDTAK: 

Møteprotokoll frå 27.03.19 vert godkjend. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

 



 

 

021/19: Kommuneplanen sin samfunnsdel 2019-2030 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Kommuneplanen sin samfunnsdel vert lagt ut til 1. gongs offentleg ettersyn, jf. PBL § 11-14. 

 

   

15.05.2019 FORMANNSKAPET 

Sakshandsamar møtte i saka for å svare på spørsmål.  
--------------------------------------------------------------------- 
Formannskapet gjorde slikt framlegg om tillegg:  
"Endringsforslag til planen vert å ta stilling til i heradsstyret."  
 
AVRØYSTING  
 Formannskapet sitt tillegg vart samrøystes tilrådd.  
 
 
 

FS - 032/19 VEDTAK: 

Formannskapet si innstilling til heradsstyret:  
"Kommuneplanen sin samfunnsdel vert lagt ut til 1. gongs offentleg ettersyn, jf. PBL § 11-14. 

Endringsforslag til planen vert å ta stilling til i heradsstyret."  
 
 

 

28.05.2019 HERADSSTYRET 

Lars Fjeldstad, SP, presenterte fem endringsforslag på vegne av SP:  
 
1. endringsforslag - SP:  
"Side 11 i plan: 
OVERORDNA MÅLSETTING 
Osterøy kommune skal vera ein foregangskommune for berekraftig samfunnsutvikling. 
Endre til: 
Osterøy kommune bør vera ein foregangskommune for berekraftig samfunnsutvikling." 
 
2. endringsforslag -SP:  
"Side 16 i plan: 
DELMÅL LEVANDE LOKALSAMFUNN MED KVALITET 
Kulepunkt 4: 
Ved alle nye bustad eller bustadområde skal det sikrast uteareal, leikeområde og eit nærmiljø med 
høg kvalitet. 
Stryk: bustad eller. 
Grunngjeving: 
Slik det står her vert det og eit krav til alle nye enkeltståande bustader utanfor regulerte område." 
 
Framlegget vart trekt før avrøysting.  



 

 

 
3. endringsforslag - SP:  
"Side 17 i plan: 
KLIMAOMSTILLING OG TILPASSING 
Tekst andre avsnitt: 
Stryk dei to siste setningane: 
Dei største klimagassutsleppa i kommunen kjem frå landbruk. Både jordbruk og skogbruk har store 
potensiale for å bidra til å nå måla om eit klimanøytralt lågutsleppsamfunn. 
Grunngjeving: Landbruk er eit samleord for både jordbruk og skogbruk. Om ein samlar utsleppa frå 
Skog og jordbruk i Osterøy Kommune ender ein opp med eit negativt utslepp på 27000 tonn CO2 
ekvivalentar (tal frå 2015). Det vert difor heilt feil å skrive at dei største utsleppa kjem frå 
landbruket." 
 
4. endringsforslag - SP:  
"Side 17:  
DELMÅL KLIMAOMSTILLING OG TILPASSING 
Stryke punkt 
Kulepunkt 2: 
Ny utbygging må lokaliserast slik at innbyggarane i størst mogleg grad kan nytte sykkel eller gange i 
kvardagen. 
 
Grunngjeving: Dette er urealistisk på Osterøy." 
 
5. endringsforslag - SP:  
"Side 10, tredje avsnitt første setning. 
Endre setning til: 
Me meiner at miljømessig berekraft konkret betyr at kommunen lokalt må forvalte areal, kulturmiljø, 
naturmangfald, landbruksverdiar og jordressursar slik at det ikkje øydelegg framtidige innbyggarar i 
Osterøy kommune sine moglegheiter for tilgang til desse." 
 
Ordføraren gjorde slikt framlegg (presenterte rådmannen sitt endringsforslag):  
 
"På side 17, andre avsnitt vert følgjande setning endra:  
Dei største klimagassutsleppa i kommunen kjem frå landbruk. Både jordbruk og skogbruk har store 
potensiale for å bidra til å nå måla om eit klimanøytralt lågutsleppssamfunn.  
Denne setninga vert endra til:   
Dei største klimautsleppa i kommunen kjem frå jordbruk, transport og deponiverksemd. Desse 
områda må ha særskild fokus når det skal utarbeidast strategiar for å redusera klimagassutsleppa." 
 
Lars Fjeldstad, SP, presenterte et revidert 2. endringsforslag:  
 
"Side 16 i plan: 
DELMÅL LEVANDE LOKALSAMFUNN MED KVALITET 
Kulepunkt 4: 
Ved alle nye bustad eller bustadområde skal det sikrast uteareal, leikeområde og eit nærmiljø med 
høg kvalitet. 
Stryk: uteareal, leikeområde og. 
Då vert setninga: 
Ved alle nye bustad eller bustadområde skal det sikrast eit nærmiljø med høg kvalitet." 
----------------------------------------- 
Det vart halde pause i drøftingane med gruppemøter for kvart parti mellom kl. 17.15 - kl.17.28.   
---------------------------------------- 



 

 

Ordføraren gjorde slikt framlegg:  
"Ny tekst s. 16, siste setning: 
Me ynskjer å sikra levedyktige områdesenter med varierte og sterke tenestetilbod." 

-------------------------------------- 
Det vart halde pause i drøftingane med gruppemøte for AP mellom kl. 17.50 - kl. 18.00.  
------------------------------------- 
Johannes Bysheim, AP,  gjorde slikt framlegg på vegne av AP: 
" s. 17 Kulepunkt 2: 
All større utbygging må lokaliserast slik at innbyggarane i størst mogleg grad kan nytte sykkel eller 
gange i kvardagen." 
 
Kjersti Vevatne, V, gjorde slikt framlegg:  
"For å sikre levedyktige områdesenter med variert og sterke tenestetilbod, må hovudvekta av 
framtidig utvikling kome i ein akse mellom områdesentra Lonevåg-Valestrand/Hauge-Haus. 
Fotlandsvåg skal vere områdesenteret som gjev eit sentrum nord i kommunen." 
------------------------------------- 
Det vart halde pause i drøftingane med gruppemøte for MDG og V mellom kl. 18.15 - kl. 18.17.  
-------------------------------------- 
Silje M. Vevle, MDG, gjorde slikt framlegg om endring på vegne av MDG og V:  
"s. 17 Kulepunkt 2: 
All større bustadutbygging må lokaliserast slik at innbyggarane i størst mogleg grad kan nytte sykkel 
eller gange i kvardagen." 
---------------------------------- 
 
AVRØYSTING  
1. endringsforslag  frå SP:  fall med 18 røyster     (7AP, 4H, 3KRF, 2MDG, 1V, 1 uavhengig).   
                                                       mot   9 røyster     (6FRP, 2SP, 1KRF) 
                                                       
 
2. endringsforslag frå SP:  vart vedteke med  26 røyster (7AP, 6FRP, 4H, 4KRF, 2SP, 1V, 1MDG, 1uavh.)  
                                                                       mot    1 røyst     (1MDG).  
 
 
5 . endringsforslag frå SP:  - samrøystes vedteke.  
 
 
 
Endringsforslag V/KRF - områdesenter: vart vedteke med        16 røyster (4KRF, 2SP 6FRP, 4H)  
                                                                                               mot        11 røyster (7AP, 2MDG, 1V, 1 uavh.)   
 
 
Alternativ avrøysting:  
4. endringsforslag frå SP (strykingsforslag):          16 røyster (4KRF, 6FRP, 2SP, 4H)  
Rådmannen si innstilling:                                         11 røyster (7AP, 2MDG, 1V, 1uavh.) 
 
Rådmannen sitt endringsforslag:                            20 røyster (7AP, 4H, 4KRF, 2MDG, 1FRP, 1V, 1 uavh.)   
3. endringsforslag frå SP:                                            7 røyster (2SP, 5FRP)    
 
--------------------------------- 
AVRØYSTING - Legge planen ut på høyring med vedtekne endringsforslag:  - samrøystes vedteke  
--------------------------------- 



 

 

 

HS - 021/19 VEDTAK: 

"Kommuneplanen sin samfunnsdel vert lagt ut til 1. gongs offentleg ettersyn, jf. PBL § 11-14, etter 
at følgjande endringar har vore gjort i dokumentet:  
· Side 16 i plan: 

DELMÅL LEVANDE LOKALSAMFUNN MED KVALITET 
Kulepunkt 4: 
«Ved alle nye bustad eller bustadområde skal det sikrast uteareal, leikeområde og eit 
nærmiljø med høg kvalitet.» 
Stryk «bustad eller». 
 

· Side 10, tredje avsnitt første setning. 
Endre setning til: 
«Me meiner at miljømessig berekraft konkret betyr at kommunen lokalt må forvalte areal, 
kulturmiljø, naturmangfald, landbruksverdiar og jordressursar slik at det ikkje øydelegg 
framtidige innbyggarar i Osterøy kommune sine moglegheiter for tilgang til desse.» 
 

· Ny tekst s. 16, siste setning: 
«Me ynskjer å sikra levedyktige områdesenter med varierte og sterke tenestetilbod.» 
 
«For å sikre levedyktige områdesenter med variert og sterke tenestetilbod, må hovudvekta 
av framtidig utvikling kome i ein akse mellom områdesentra Lonevåg-Valestrand/Hauge-
Haus. Fotlandsvåg skal vere områdesenteret som gjev eit sentrum nord i kommunen.» 
 

· Side 17:  
DELMÅL KLIMAOMSTILLING OG TILPASSING 
Stryke punkt 
Kulepunkt 2: 
«Ny utbygging må lokaliserast slik at innbyggarane i størst mogleg grad kan nytte sykkel 
eller gange i kvardagen.» 
 

· På side 17, andre avsnitt vert følgjande setning endra:  
«Dei største klimagassutsleppa i kommunen kjem frå landbruk. Både jordbruk og skogbruk 
har store potensiale for å bidra til å nå måla om eit klimanøytralt lågutsleppssamfunn.» 
 
Denne setninga vert endra til:   
«Dei største klimautsleppa i kommunen kjem frå jordbruk, transport og deponiverksemd. 
Desse områda må ha særskild fokus når det skal utarbeidast strategiar for å redusera 
klimagassutsleppa.»" 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

022/19: 1.GONGS HANDSAMING AV DETALJREGULERING HOLMANE NÆRING-

FOTLANDSVÅG PLANID 12532013004 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

 

     Framlegg til detaljregulering Holmane næring- Fotlandsvåg planID 12532013004 med plankart 
datert 10.04.19, føresegner datert 16.04.19, planskildring datert 10.04.19 og VA rammeplan 
datert 18.03.19 med tilhøyrande dokument vert lagt ut til høyring og offentleg ettersyn i medhald 
av plan-og  bygningslova § 12-10. 

Før detaljreguleringa vert vedteken skal reell faresonekartlegging med sone for skredfare 1/100, 
1/1000 og 1/5000 vere gjennomført og kartfesta i plankartet.  

   

 

08.05.2019 PLAN- OG KOMMUNALTEKNISK UTVAL 

Sektorleiar Berit Rystad møtte og orienterte om planframlegget og svara på spørsmål knytt til dette. 
Ho tilrådde å ta ut siste setninga i forslag til vedtak, då dette ikkje er nødvendig slik planframlegget 
no ligg føre med ei avgrensing på 25 arbeidsplassar i kvart bygg. 
------------------------------------------------------ 
 
Atle Solberg, H, gjorde slikt framlegg om endring i rådmannen sitt framlegg til vedtak: "Siste setning i 
framlegget vert teke ut." 
 
AVRØYSTING 
Atle Solberg sitt framlegg  - samrøystes tilrådd (2H,2AP,1MDG,1FRP,1KRF) 
Rådmannen sitt framlegg del 1  - samrøystes tilrådd (2H,2AP,1MDG,1FRP,1KRF) 
 

PL - 048/19 VEDTAK: 

Innstilling: 

"Framlegg til detaljregulering Holmane næring- Fotlandsvåg planID 12532013004 med plankart 
datert 10.04.19, føresegner datert 16.04.19, planskildring datert 10.04.19 og VA rammeplan datert 
18.03.19 med tilhøyrande dokument vert lagt ut til høyring og offentleg ettersyn i medhald av 
plan-og  bygningslova § 12-10." 

 

15.05.2019 FORMANNSKAPET 

Kjersti Vevatne, V, bad om vurdering av sin gildskap som tilsett i Asplan Viak. Ho har ikkje hatt dialog 
med oppdragsgjevar i saka, men har bidratt i arbeidet. Ho tok ikkje del i møtet ved avgjerd om 
gildskap  
- 8 medlemmer til stades.  



 

 

 
AVRØYSTING - gildskap 
Kjersti Vevatne vart samrøystes kjend gild.  
Vedtaket vart gjort i medhald av forvaltningslov § 6, andre ledd: Likeså er han ugild når andre 
særegne forhold foreligger som er egnet til å svekke tilliten til hans upartiskhet; blant annet skal 
legges vekt på om avgjørelsen i saken kan innebære særlig fordel, tap eller ulempe for ham selv eller 
noen som han har nær personlig tilknytning til. Det skal også legges vekt på om ugildhetsinnsigelse er 
reist av en part. 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
AVRØYSTING 
Planutvalet si innstilling vart tilrådd med 8 røyster (1KRF, 2FRP, 2AP, 1H, 1SP, 1V)  
                                                                 mot 1 røyst     (1MDG).  
 

FS - 025/19 VEDTAK: 

Formannskapet si innstilling til heradsstyret:  

"Framlegg til detaljregulering Holmane næring- Fotlandsvåg planID 12532013004 med plankart 
datert 10.04.19, føresegner datert 16.04.19, planskildring datert 10.04.19 og VA rammeplan datert 
18.03.19 med tilhøyrande dokument vert lagt ut til høyring og offentleg ettersyn i medhald av 
plan-og  bygningslova § 12-10." 

 

 

28.05.2019 HERADSSTYRET 

Merknad: Det er gjort ei endring i protokollen i denne saka. I sak 030/19, datert 19.06.19 ble det 
gjeve merknad til protokollen med vedtak om endring. 
 
Kjersti  Vevatne, V, bad om vurdering av sin gildskap. Ho er tilsett i Asplan Viak og har bidratt i 
arbeidet, men har ikkje hatt dialog med oppdragsgjevar i saka. Ho har ikkje bidratt i 
konsekvensutredning eller delteke i møter. Ho tok ikkje del i møtet om avgjerd av gildskap. 
Åshild Rød, V, møtte som vara for Kjersti Vevatne - 27 medlemmer/varamedlemmer til stades. 
 
Ragnar Tyssebotn, FRP bad om vurdering av Hjalti H. Gislason, H, sin gildskap til å vurdere Kjersti 
Vevatne sin gildskap, fordi ho er kona hans. Gislason tok ikkje del i møtet om avgjerd av gildskap  
- 26 medlemmer/varamedlemmer til stades.  
 
AVRØYSTING - gildskap  
 
Hjalti H. Gislason var samrøystes kjend ugild. Vedtaket vart gjort i medhald av forvaltningslova § 6c: 
når han er eller har vært gift med .... til en part.  
 
Kjersti Vevatne vart kjend ugild med 20 røyster (7AP, 6FRP, 3H, 3KRF, 1 uavhengig) mot 6 røyster (1V, 
2MDG, 2SP, 1KRF). Vedtaket vart gjort i medhald av forvaltningslov § 6, andre ledd: Likeså er han 
ugild når andre særegne forhold  foreligger som er egnet til å svekke tilliten til hans upartiskhet; blant 
annet skal legges vekt på om avgjørelsen i saken kan innebære særlig fordel, tap eller ulempe for ham 
selv eller noen som han har nær personlig tilknytning til. Det skal også legges vekt på om 
ugildhetsinnsigelse er reist av en part.   
 



 

 

Hjalti H. Gislason kom tilbake til møtet - 27 medlemmer/ varamedlemmer til stades.  
 
 
--------------------------------------------------------------------------------- 
 
Jon F. Blichfeldt, MDG, gjorde slikt framlegg på vegne av MDG:  
"Plan for detaljregulering av Holmane Næring - Fotlandsvåg PLANID 12532013004 vert avvist."  
 
AVRØYSTING 
Alternativ avrøysting  
 
Formannskapet si innstilling:                 -   25 røyster (7AP, 6FRP, 4KRF, 4H, 2SP, 1V, 1 uavhengig)  
Framlegg frå MDG:                                  -     2 røyster (2MDG)   
 
 
 
 

HS - 022/19 VEDTAK: 

"Framlegg til detaljregulering Holmane næring- Fotlandsvåg planID 12532013004 med plankart 
datert 10.04.19, føresegner datert 16.04.19, planskildring datert 10.04.19 og VA rammeplan datert 
18.03.19 med tilhøyrande dokument vert lagt ut til høyring og offentleg ettersyn i medhald av 
plan-og  bygningslova § 12-10." 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

023/19: Politisk avklaring. Detaljregulering, Kvernskarhaugen, Fotlandsvåg 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Planinitiativet vert avist jamfør pbl § 12-8. Heradsstyret rår forslagstillar til å kome med innspel om 
bustadområdet ved rullering av kommuneplanens arealdel.  

   

   

08.05.2019 PLAN- OG KOMMUNALTEKNISK UTVAL 

Atle Solberg, H, gjorde slikt framlegg: "Plan- og kommunalteknisk utval rår til at søkjar får løyve til 
oppstart av detaljregulering av det føreslegne arealet til bustadføremål. Grunngjeving: Det er svært 
få byggjeklare tomtar i Fotlandsvågområdet. Det skal vera to tomtar att i Hanstveit II. Desse har lege 
lenge og er truleg lite attraktive. Fotlandsvåg er i god utvikling på næringssida, jfr. Holmane næring, 
og det er viktig at det vert følgd opp med nok tilgang på bustadtomtar. Å venta på rullering av KPA 
kan vera ein svært usikker tidsplan." 
 
Ragnar J. Tyssebotn, FRP, gjorde slikt framlegg: "Planinitiativet vert støtta og sett på som eit positivt 
initiativ. Plan- og kommunalteknisk utval rår formannskap og heradsstyre til å fatta likelydande 
positive vedtak. Grunngjeving: Det er lite tilgjengeleg byggeland i denne bygda. Difor er det viktig at 
me støttar opp om slike initiativ og møter det på ein positiv måte. Me kan ikkje sjå at dette vil 
komme i konflikt med framtidige og eksisterande planar." 



 

 

 
----------------------------------------- 
Det vart halde pause i drøftingane frå kl. 14.30 - kl. 14.50 med gruppemøte for AP, MDG, H og KRF. 
------------------------------------------ 
Det vart halde pause i drøftingane frå kl. 14.55 - kl. 15.00 med gruppemøte H og FRP. 
------------------------------------------ 
Ragnar J. Tyssebotn, FRP, trekte sitt framlegg.  
 
Atle Solberg, H, endra sitt framlegg til fellesframlegg frå H og FRP 
 
AVRØYSTING 
Alternativ avrøysting 
Felles framlegg H/FRP                - 3 røyster (2H,1FRP) 
Rådmannen sitt framlegg               - 4 røyster (2AP, 1MDG, 1KRF) 
 

PL - 049/19 VEDTAK: 

Innstilling: 

"Planinitiativet vert avist jamfør pbl § 12-8. Heradsstyret rår forslagstillar til å kome med innspel 
om bustadområdet ved rullering av kommuneplanens arealdel."  

 

15.05.2019 FORMANNSKAPET 

Berit Borge, H, gjorde slikt framlegg på vegne av H og FRP:  
"Formannskapet rår til at søkar får løyve til oppstart av detaljregulering av det foreslegne arealet til 
bustadføremål." 
 
AVRØYSTING  
Alternativ avrøysting 
H og FRP sitt framlegg:            - samrøystes (1KRF, 2FRP, 2AP, 1MDG, 1H, 1SP, 1V)  
 
Rådmannen sitt framlegg:      - ingen røyster  
 
 

FS - 026/19 VEDTAK: 

Formannskapet si innstilling til heradsstyret:  
"Formannskapet rår til at søkar får løyve til oppstart av detaljregulering av det foreslegne arealet 
til bustadføremål." 

 

28.05.2019 HERADSSTYRET 

AVRØYSTING 
"Formannskapet si innstilling vart samrøystes vedteke." 
 

HS - 023/19 VEDTAK: 



 

 

"Søkar får løyve til oppstart av detaljregulering av det foreslegne arealet  
til bustadføremål."  
 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

024/19: Utviding av IKT Nordhordland kommunalt oppgåvefellesskap - samarbeidsavtale, 

kommunelova § 19 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

      

«1. Osterøy kommune vedtar at IKT Nordhordland kommunalt oppgåvefellesskap vert utvida med 
kommunane Austevoll, Gulen og Samnanger.   

 

2. Osterøy kommune vedtar samarbeidsavtalen  for IKT Nordhordland kommunalt 
oppgåvefellesskap slik den ligg føre.»  

   

   

15.05.2019 FORMANNSKAPET 

AVRØYSTING  
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes tilrådd.  
 

FS - 031/19 VEDTAK: 

Formannskapet si innstilling til heradsstyret:  

«1. Osterøy kommune vedtar at IKT Nordhordland kommunalt oppgåvefellesskap vert utvida med 
kommunane Austevoll, Gulen og Samnanger.   

2. Osterøy kommune vedtar samarbeidsavtalen  for IKT Nordhordland kommunalt 
oppgåvefellesskap slik den ligg føre.»  

 

28.05.2019 HERADSSTYRET 

AVRØYSTING 
Formannskapet si innstilling vart samrøystes vedteke.  
 

HS - 024/19 VEDTAK: 

«1. Osterøy kommune vedtar at IKT Nordhordland kommunalt oppgåvefellesskap vert utvida med 



 

 

kommunane Austevoll, Gulen og Samnanger.   

2. Osterøy kommune vedtar samarbeidsavtalen  for IKT Nordhordland kommunalt 
oppgåvefellesskap slik den ligg føre.»  

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

025/19: Strategi for tilsyn etter plan- og bygningslova 2019-2021 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

     "Strategi for tilsyn etter plan- og bygningslova 2019-2021 vert godkjent, jf. plan- og 
bygningslova § 25-1, jf. forskrift om byggesak § 15-2."  

 

   

08.05.2019 PLAN- OG KOMMUNALTEKNISK UTVAL 

 
AVRØYSTING 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes tilrådd. 
 

PL - 057/19 VEDTAK: 

"Strategi for tilsyn etter plan- og bygningslova 2019-2021 vert godkjent, jf. plan- og bygningslova § 
25-1, jf. forskrift om byggesak § 15-2."  

 

15.05.2019 FORMANNSKAPET 

Rådmannen orienterte om saka.  
--------------------------------------------------------- 
AVRØYSTING 
Planutvalet si innstilling vart samrøystes tilrådd.  
 
 

FS - 029/19 VEDTAK: 

Formannskapet si innstilling til heradsstyret:  

"Strategi for tilsyn etter plan- og bygningslova 2019-2021 vert godkjent, jf. plan- og bygningslova § 
25-1, jf. forskrift om byggesak § 15-2."  

 

 



 

 

28.05.2019 HERADSSTYRET 

AVRØYSTING  
Formannskapet si innstilling vart samrøystes vedteke.  
 

HS - 025/19 VEDTAK: 

"Strategi for tilsyn etter plan- og bygningslova 2019-2021 vert godkjent, jf. plan- og bygningslova § 
25-1, jf. forskrift om byggesak § 15-2."  

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

026/19: Forskrift om feie- og tilsynstenester, Osterøy kommune, Hordaland 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

     «Osterøy kommune gjer vedtak om å leggja lokal forskrift om feie- og tilsynstenester ut på 
høyring, jf.forvaltningslova §37, jf. Forskrift om brannforebygging, brann- og eksplosjonsvernlova 
§28.» 

   

 

15.05.2019 FORMANNSKAPET 

AVRØYSTING  
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes tilrådd.  
 

FS - 030/19 VEDTAK: 

Formannskapet si innstilling til heradsstyret:  
«Osterøy kommune gjer vedtak om å leggja lokal forskrift om feie- og tilsynstenester ut på høyring, 
jf.forvaltningslova §37, jf. Forskrift om brannforebygging, brann- og eksplosjonsvernlova §28.» 

 

 

28.05.2019 HERADSSTYRET 

AVRØYSTING  
Formannskapet si innstilling vart samrøystes vedteke.  
 

HS - 026/19 VEDTAK: 

«Osterøy kommune gjer vedtak om å leggja lokal forskrift om feie- og tilsynstenester ut på høyring, 
jf.forvaltningslova §37, jf. Forskrift om brannforebygging, brann- og eksplosjonsvernlova §28.» 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

027/19: Saksframlegg prioriteringsliste 2019 - Tilskot til lokale kulturarena 



 

 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

«Kommunal prioriteringsliste 2019 – tilskot til lokale kulturarena vert vedtatt slik den ligg føre.» 

   

   

15.05.2019 FORMANNSKAPET 

AVRØYSTING 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke.  
 

FS - 027/19 VEDTAK: 

Formannskapet si innstilling til heradsstyret:  
«Kommunal prioriteringsliste 2019 – tilskot til lokale kulturarena vert vedtatt slik den ligg føre.» 

 

28.05.2019 HERADSSTYRET 

AVRØYSTING  
Formannskapet si innstilling vart samrøystes vedteke.  
 

HS - 027/19 VEDTAK: 

"Kommunal prioriteringsliste 2019 – tilskot til lokale kulturarena vert vedtatt slik den ligg føre." 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

028/19: Mjøsvågen Landhandleri AS - Søknad om skjenkeløyve for alkohol gruppe 1 og 2 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

      

”I medhald av alkohollova §§ 1-4a og b, 1-6, 1-7, 1-7a, 1-7b, 1-7c, 4-2 og 4-4 vert det gjeve allment 
skjenkeløyve for all alkoholhaldig drikk, gruppe 1 og 2 til Mjøsvågen Landhandleri AS , org. nr. 
920 997 252 for uteserveringsområde slik det er vist i vedlegg til saka. 

Styrar Ann Kristin Bolset Kleppe, f. 27.02.1989 og stedfortredar Randi Nordås, f. 14.06.1968,  vert 
godkjende.  

 
Type verksemd: Kafe/uteservering.  



 

 

Skjenketid alkohol gruppe 1 og 2, måndag - laurdag:                kl. 12.00 – kl. 20.00 

                                                                                 søndag:               kl. 12.00 – kl. 18.00 

Vilkår: Uteområdet skal avgrensast i samsvar med innsend søknad. All alkohol skal skjenkast av 
personalet, og personalet skal ha tilsyn med uteområdet i heile opningstida. Sal og skjenking må 
leggjast opp slik at grunnlaget for utrekning av sals- og skjenkeavgift vert korrekt. 

Skjenkeløyveperiode: 29.05.2019 – 30.09.2020. 

Serveringsløyvet vert i medhald av Serveringslova § 3 utvida til å omfatta avskjerma uteområde.” 

   

   

15.05.2019 FORMANNSKAPET 

AVRØYSTING 
Rådmannen sitt framlegg vart vedteke med 6 røyster (2FRP, 1MDG, 1H, 1SP, 1V)  
                                                                       mot 3 røyster (1KRF, 2AP).  
 
 

FS - 028/19 VEDTAK: 

Formannskapet si innstilling til heradsstyret:  
”I medhald av alkohollova §§ 1-4a og b, 1-6, 1-7, 1-7a, 1-7b, 1-7c, 4-2 og 4-4 vert det gjeve allment 
skjenkeløyve for all alkoholhaldig drikk, gruppe 1 og 2 til Mjøsvågen Landhandleri AS , org. nr. 
920 997 252 for uteserveringsområde slik det er vist i vedlegg til saka. 

Styrar Ann Kristin Bolset Kleppe, f. 27.02.1989 og stedfortredar Randi Nordås, f. 14.06.1968,  vert 
godkjende.  

 
Type verksemd: Kafe/uteservering.  
Skjenketid alkohol gruppe 1 og 2, måndag - laurdag:                kl. 12.00 – kl. 20.00 

                                                                                 søndag:               kl. 12.00 – kl. 18.00 



 

 

Vilkår: Uteområdet skal avgrensast i samsvar med innsend søknad. All alkohol skal skjenkast av 
personalet, og personalet skal ha tilsyn med uteområdet i heile opningstida. Sal og skjenking må 
leggjast opp slik at grunnlaget for utrekning av sals- og skjenkeavgift vert korrekt. 

Skjenkeløyveperiode: 29.05.2019 – 30.09.2020. 

Serveringsløyvet vert i medhald av Serveringslova § 3 utvida til å omfatta avskjerma uteområde.” 

 
 

 

28.05.2019 HERADSSTYRET 

Kari Mjøs, KRF, bad heradsstyret om å vurdere sin gildskap, då ho er medeigar av Mjøsvågen 
Landhandleri og arbeider der. Ho tok ikkje del i møtet ved avgjerd om gildskap  - 26 medlemmer til 
stades.  
 
AVRØYSTING - gildskap  
Kari Mjøs vart samrøystes kjend ugild.  
Vedtaket vart gjort i medhald av forvaltningslov § 6, andre ledd: Likeså er han ugild når andre 
særegne forhold  foreligger som er egnet til å svekke tilliten til hans upartiskhet; blant annet skal 
legges vekt på om avgjørelsen i saken kan innebære særlig fordel, tap eller ulempe for ham selv eller 
noen som han har nær personlig tilknytning til. Det skal også legges vekt på om ugildhetsinnsigelse er 
reist av en part.   
 
 
 
Eldbjørg R. Hølleland, KRF, møtte som vara for Kari Mjøs - 27 medlemmer/ varamedlemmer til 
stades.  
---------------------------------------------------------------------------------- 
 
AVRØYSTING 
Formannskapet si innstilling fall med 14 røyster (7AP, 4KRF, 2MDG, 1 uavhengig).   
                                                          mot  13 røyster (6FRP, 4H, 2SP, 1V)  
                                                          
 
 
 

HS - 028/19 VEDTAK: 

"Det vert ikkje gjeve allment skjenkeløyve for all alkoholhaldig drikk, gruppe 1 og 2 til Mjøsvågen 
Landhandleri AS , org. nr. 920 997 252 for uteserveringsområde slik det er vist i vedlegg til saka." 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

 



 

 

Andre saker og spørsmål  

 

Sak om nye leilegheiter i Haus  

Alf Terje Mortsensen, FRP, bad om å få ta opp ei sak til ny handsaming. Dette gjaldt saka om å byggje 

nye leiligheitsbygg i Haus, som tidlegare har vore avvist av fylkesmannen. Han bad rådmannen om ei 

ny saksutgreiing. 

 

Rådmannen gav ei orientering om saka.  

Ordføraren svara at administrasjonanen jobbar med saka, og at det ikkje er naudsynt å opprette ei ny 

sak om spørsmålet. 

 

AVRØYSTING – ta saka opp til handsaming  

Spørsmålet om å ta saka opp til handsaming  fall med 21 røyster (7AP, 4KRF, 4H, 2MDG, 2SP, 1V, 

1uavh.)                                                                           mot   6 røyster (6FRP).   

-------------------------------------------------------------------- 

Det vart ikkje gjort vedtak om å ta saka opp til ny handsaming. 

-------------------------------------------------------------------- 

Rullering av kommuneplanen  

Alf Terje Mortensen, FRP, stilte spørsmål om rulleringa av kommuneplanen, arealdelen, etter vedtak i 

heradsstyret 27.4.2016.  

Ordføraren svara at kommuneplanen, arealdelen, kan rullerast etter at samfunnsdelen har vore på 

høyring og er vedteken i heradsstyret.  

 

Parkeringsplassar ved Familiens hus  

Alf Terje Mortensen, FRP, stilte spørsmål om parkeringsplassar ved Familiens hus, og kor mange 

parkeringsplassar som er reservert for dei tilsette.  

Ordføraren svara at det er 28 parkeringsplassar til saman, inkludert ladepunkt til tenestebilar og 8 

plassar til gjester. I tillegg kan ein parkere ved Rådhuset.  

Rådmannen skal kome tilbake med svar om kor mange plassar som er satt av til tilsette.  

 

Innformasjon til folkevalde om tenestene og prosjekter i kommunen  

Tone Mjelde, uavhengig, fremma ønskje om meir informasjon og fleire orienteringar om tenestene i 

kommunen i neste valperiode. Ho etterspør større openheit om dei ulike tenestene sin situasjon og 

ansvarsområde, samtidig som ho ønskjer betre innsikt om prosjekter og planar som administrasjonen 

haldar på med.  

 

 



 

 

Barneverntenesta  

Tone Mjelde, uavhengig, viste også til spørsmål som ho tidlegare har sendt inn om 

barnevernstenesta, og spurde om heradsstyret kunne få ei orientering om situasjonen ved eit seinare 

høve.  

 

Beredskapsforeldre og fosterforeldre  

Øyvind Litland, AP, ønskja å informere heradsstyret om at det skal vere ein nasjonal plan på høyring 

som tar for seg ordninga for lønning av fosterforeldre og beredskapsforeldre. Han oppmoda 

heradsstyret om å engasjere seg i saka. 

 

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Til å skrive under møteprotokollen saman med ordføraren vart Andrea Hartveit og Ragnar Tyssebotn 

valde.  

 

 

 

 

Lonevåg 31.05.2019  

 

 

 

Marie Koksvik Thorsen 

utvalssekretær  

 

 

 

 

 

--------------------------------                     -----------------------------------                     -----------------------------------  

Jarle Skeidsvoll                                       Andrea Hartveit                                        Ragnar Tyssebotn  

ordførar  
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